

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INVESTMENTS &amp; INTEGRATED INDUSTRIES CO. PLC (HOLDING CO) Date: 06-04-2025 11:35:19 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاستثمارات والصناعات المتكاملة التاريخ: AM 11:35:19 2025-04-06 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of INVESTMENTS &amp; INTEGRATED INDUSTRIES CO. PLC (HOLDING CO) cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:00 on 13-04-2025 at Teams to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة الاستثمارات والصناعات المتكاملة دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 13-04-2025 الساعة 11:00 في تيمز وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p><b>Subject:</b></p>	<p><b>الموضوع:</b></p>
<p>Other:</p>	<p>آخر:</p>
<p>1- Reading the minutes of the previous General Assembly meeting. 2- Reading the Board of Directors' report on the company's activities during 2024 and its future plans. 3- Listening to the company's auditors' report on its budget and other final accounts, as well as its financial conditions and position for the year ending December 31, 2024 4- Discussing and approving the budget and financial statements for the fiscal year ending December 31, 2025- 5 Electing the company's auditors for the year 2025 and authorizing the Board of Directors to determine their fees . 6- Selling all of the company's shares in the following companies at the market price per share on the date of the sale: • International Vegetable Oil Manufacturing Company (IVOCO) Public Shareholding Company • Capital Bank of Jordan Public Shareholding Company (Capital Bank) • Delta Insurance Public Shareholding Company • Amwal Invest Public Shareholding Company • Amwaj Real Estate Public Shareholding Company • Rai Newspaper 4 7 ASelling the company's shares owned by it in Al-Mutamayiz Printing Company LLC, amounting to (3,772,000) shares, for an amount of (540,476) Jordanian dinars, based on the evaluation issued by Ithmar Investment Company.l</p>	<p>1- تلاوة وقائع الاجتماع السابق للهيئة العامة 2- تلاوة تقرير مجلس الادارة عن أعمال الشركة خلال سنة 2024 و الخطة المستقبلية لها 3- الاستماع الى تقرير مدقي حسابات الشركة عن ميزانيتها و حساباتها الختامية الأخرى و أحوالها و اوضاعها المالية للسنة المنتهية في 2024/12/31 4- مناقشة الميزانية والقوائم المالية للسنة المالية المنتهية في 2024/12/31 و المصادقة عليها ، و ابراء ذمة مجلس الادارة عن تلك المدة . 5- انتخاب مدقي حسابات الشركة لعام 2025 وتفويض مجلس الادارة بتحديد اتعابهم . 6- بيع كامل الأسهم المملوكة للشركة في الشركات التالية مقابل السعر السوقي للسهم بتاريخ البيع: • شركة العالمية لصناعة الزيوت النباتية المساهمة العامة • شركة بنك المال الأردني المساهمة العامة (كابيتال بنك). • شركة دلتا للتأمين المساهمة العامة. • شركة أموال انفست المساهمة العامة . • شركة أمواج العقارية المساهمة العامة. • جريدة الرأي 7 - بيع حصص الشركة المملوكة لها في شركة المتميزة للطباعة ذ.م.م. والبالغة (3772000) حصة مقابل مبلغ (540,476) دينار اردني بناء على التقييم الصادر من شركة إثمار للإستثمار</p>

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: امانى ابو زيد

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.

رئيس مجلس الإدارة

اسم المستخدم: امانى ابو زيد